
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 15.10.2019  
 
Marit Jansen har presentert hva historien til inkluderingsprosjektet er og hva det går ut på. Hun 
forteller også hva lærere ved skolene syntes var bra med kick off-dagen og hva som kan bli 
bedre til neste år.  

Vi har snakket om hva vi kan gjøre videre med prosjektet: 

Det kom forslag om at prosjektet også kan handle om at det ikke er farlig å være den første 
som inkluderer. Det å våge å ta steget for å ta inn noen i ringen, selv om man kan risikere å 
ikke være «like kul» i vennegjengen. DET er heltemot.  Dette kan vi kanskje lage en video om. 
Kan dette sees i sammenheng med «våg og være»? 

Vi tenker på å lage et program som skolene kan gjennomføre, ikke bare en kick off i løpet av et 
år, men også noe mer for å holde fokus på inkludering. Denne saken skal bli tatt videre med til 
klassene og elevrådene for å høre på hva elevene vil at dette prosjektet skal gå ut på. Når 
elevene selv er med på å komme med forslag, får de også et bedre «eierskap» til prosjektet. Vi 
må huske på at vi representerer skolene våre og elevrådene, så kommunikasjonen mellom 
ungdomsråd og elevråd er kjempeviktig. Forslagene skal være klare til neste møte. Vi har valgt 
ei prosjektgruppe som jobber videre med dette prosjektet. Tobias, Sigurd, Linda, Thea og Nina 
blir med i inkluderingsgruppa. 

Vi ønsker gjerne at inkluderings kick off blir en årlig tradisjon i regi av ungdomsrådet. 
 


